
Zápisnica zo stretnutia členov Rady rodičov 
Rodičovského združenia 

pri Strednej priemyselnej škole Jozefa Murgaša 
Hurbanova 6, 975 18 Banská Bystrica 

(ďalej len „Rada rodičov“ alebo „Rada“) 
 
Dátum: 10. 10. 2024 o 17.00 h 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 

1. Otvorenie a návrh programu stretnutia  
2. Vzájomné predstavenie členov Rady rodičov  
3. Voľba členov Rady rodičov 
4. Predostrenie pripomienok zo stretnutí členov (rodičov) Rodičovského združenia pri Strednej 

priemyselnej škole Jozefa Murgaša 6, 975 18 Banská Bystrica v jednotlivých tr. aktívoch 
5. Vyjadrenia vedenia školy k pripomienkam členov (rodičov) Rodičovského združenia  
6. Diskusia  
7. Záver   

__________________________________________________________________________________ 
 
K bodu 1 
Riaditeľ školy Ing. Kamil Kordík (ďalej len „riaditeľ Ing. Kordík“ alebo „riaditeľ školy“) privítal 
prítomných členov Rady rodičov Rodičovského združenia pri SPŠ J. Murgaša úvodným slovom.  
Stretnutia sa zúčastnila nadpolovičná väčšina jej členov, Rada rodičov je v zmysle čl. V. ods. 2 Stanov 
Združenia schopná právoplatne sa uznášať.  
Riaditeľ školy Ing. Kamil Kordík predstavil členom Rady rodičov svojich zástupcov, ktorí boli na 
stretnutí prítomní: 

- PaedDr. Lucia Búryová, - zástupkyňa riaditeľa školy pre všeobecno-vzdelávacie predmety, 
- Ing. Dana Juhásová – zástupkyňa riaditeľka školy pre technicko-ekonomickú oblasť, 
- Ing. Jana Lubyová – zástupkyňa riaditeľka školy pre odborné predmety. 

Riaditeľ školy oboznámil členov Rady rodičov s návrhom programu stretnutia. 
Hlasovanie o návrhu programu stretnutia členov Rady rodičov dňa 10. 10. 2024: 

- za prijatie návrhu:  všetci prítomní 
- proti prijatiu návrhu:  x 
- zdržanie sa hlasovania:  x 

 
Uznesenie č. 1/2024  
Rada rodičov Rodičovského združenia pri SPŠ j. Murgaša v Banskej Bystrici 
s c h v a ľ u j e 
program stretnutia Rady rodičov Rodičovského združenia dňa 10. 10. 2024. 
 
K bodu 2 
Riaditeľ Ing. Kordík vyzval členov Rady rodičov, aby sa vzájomne predstavili. 
 
K bodu 3 

a) Voľba predsedu Rady rodičov pre šk. rok 2024/2025 
Do funkcie predsedu Rady rodičov pre školský rok 2024/2025 riaditeľ školy navrhol p. Ivana Fraňa. 
Hlasovanie o návrhu zvolenia Ing. Ivana Fraňa do funkcie predsedu Rady rodičov pre školský rok 
2024/2025: 

- za prijatie návrhu:  všetci prítomní 
- proti prijatiu návrhu:  x 
- zdržanie sa hlasovania:  x 

 



Uznesenie č. 2/2024  
Rada rodičov Rodičovského združenia pri SPŠ J. Murgaša v Banskej Bystrici 
s c h v a ľ u j e 
Ing. Ivana Fraňa  do funkcie predsedu Rady rodičov Rodičovského združenia pre školský rok 2024/2025. 
 

b) Voľba podpredsedu Rady rodičov pre šk. rok 2024/2025 
Do funkcie podpredsedu Rady rodičov pre školský rok 2024/2025 bola navrhnutá Mgr. Andrea 
Miškufová.  
Hlasovanie o návrhu zvolenia Mgr. Andrei Miškufovej do funkcie podpredsedu Rady rodičov pre 
školský rok 2024/2025: 

- za prijatie návrhu:  všetci prítomní, okrem Mgr. Andrei Miškufovej 
- proti prijatiu návrhu:  x 
- zdržanie sa hlasovania:  Mgr. Andrea Miškufová 

 
Uznesenie č. 3/2024  
Rada rodičov Rodičovského združenia pri SPŠ J. Murgaša v Banskej Bystrici 
s c h v a ľ u j e 
Mgr. Andreu Miškufovú do funkcie podpredsedu Rady rodičov Rodičovského združenia pre školský rok 
2024/2025. 
 

c) Voľba tajomníka Rady rodičov pre šk. rok 2024/2025 
Do funkcie tajomníka Rady rodičov pre školský rok 2024/2025 bola navrhnutá Mgr. Michaela 
Mikušková.  
Hlasovanie o návrhu zvolenia Mgr. Michaely Mikuškovej do funkcie tajomníka Rady rodičov pre 
školský rok 2024/2025: 

- za prijatie návrhu:  všetci prítomní, okrem Mgr. Michaely Mikuškovej 
- proti prijatiu návrhu:  x 
- zdržanie sa hlasovania:  Mgr. Michaela Mikušková 

 
Uznesenie č. 4/2024  
Rada rodičov Rodičovského združenia pri SPŠ J. Murgaša v Banskej Bystrici 
s c h v a ľ u j e 
Mgr. Michaelu Mikuškovú do funkcie tajomníka Rady rodičov Rodičovského združenia pre školský rok 
2024/2025. 
 
K bodom 4 a 5 
Prítomní predostreli pripomienky zo stretnutí členov (rodičov) Rodičovského združenia v jednotlivých 
triednych aktívoch a členovia vedenia rady školy sa k nim vyjadrili nasledovne: 
1.A: robotika – hromadná sťažnosť na postupy vyučujúceho na základe odozvy od žiakov; 
vyjadrenie vedenia školy – učiteľ si robí podrobné zápisy, čo na hodine preberajú; vedenie školy o tomto 
probléme vie, preberalo sa to aj na rokovaní školského parlamentu; riaditeľ navrhol vykonanie 
hospitácie na hodine; 
1.B a 1.C: cudzí jazyk pre pokročilých – požiadavka na presun zo 7 a 8 vyučovacej hodiny skoršie 
hodiny; 
vyjadrenie vedenia školy – druhý cudzí jazyk nemá každá škola, na našej škole ide o pilotný prvý rok 
zavedenia vyučovania cudzieho jazyka pre začiatočníkov i pokročilých, pretože chceli vyhovieť záujmu 
zo strany žiakov o vyučovanie jazyka na pokročilej úrovni; vyučovanie cudzieho jazyka v neskorších 
vyučovacích hodinách je z dôvodu spájania tried a vyťaženosti rozvrhu v učebniach odborných 
predmetov (delenie detí a obmedzená kapacita učební); na konci roka vyhodnotia, či má význam 
pokračovať vo vyučovaní na dvoch úrovniach náročnosti;  
1.C: adaptačný kurz – rodičia i škola by mali dohliadať, aby dieťa malo zbalené všetko, čo škola 
odporúča v inštrukciách (najmä pevnú a nepremokavú obuv na turistiku); 
1.M: adaptačný kurz – pozitívna spätná väzba; cudzí jazyk pre pokročilých – ocenenie snahy školy 
o zavedenie dvoch úrovní druhého cudzieho jazyka; 
Ostatné triedy: bez pripomienok 



 
K bodu 6 
Zástupkyňa riaditeľa školy PaedDr. Búryová upozornila na prihlasovanie premetov na maturitnú skúšku, 
do 15.10. je ešte možné vykonať zmenu úrovne maturity z cudzieho jazyka. Škola má možnosť 
poskytnúť maturitu z AJ max. na úrovni B2, počet vyučovacích hodín AJ neumožňuje maturitu na 
úrovni C1. 
 
Riaditeľ školy upozornil na zmenu v školskom poriadku súvisiacu s ospravedlňovaním hodín päť dní 
po sebe počas jedného mesiaca. Požiadal rodičov, aby s ospravedlnenkami narábali opatrne. Pri 
vymeškaní väčšieho počtu hodín môže vyučujúci podať návrh na komisionálne skúšky.  
 
Riaditeľ školy pripomenul možnosť realizácie praxe z priemyselnej informatiky a elektrotechniky – 
škola má zmluvy s viacerými zamestnávateľmi v našom regióne. 
 
K bodu 7 
Predseda Rady rodičov a riaditeľ školy vyjadrili poďakovanie za účasť na stretnutí, prezentované 
pripomienky a návrhy na zlepšenie školského vyučovania a chodu školy. Zároveň vyjadrili 
presvedčenie, že sa na ďalšom stretnutí sa členovia Rady rodičov opäť stretnú osobne. 
 
 
V Banskej Bystrici, 10. 10. 2024 
 
Zapísala: Mgr. Mikušková  
 
 
 
        Ing. Ivan Fraňo, v. r. 
        
 
 


